

(本通告已發出eClass電子版通告，敬請 貴家長於閣下智能電話上細閱通告內容及簽署。)

\*由 2018 年 1 月 22 日起，本校將停止使用紙本形式的家長通告，敬希垂注。

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學通告

IC/SC/29C/17-18

敬啟者：

有關「區本計劃課後功課輔導班」

爲了讓有特殊學習需要或家境清貧學生能提供一個功課指導的機會，本校與生命工場參加了由教育局撥款的「區本計劃課後功課輔導班」。此計劃能提升學生的學習效能，藉以鞏固其學習基礎。本計劃由 10 月 9 日始，詳情安排如下：

日期	上學期	2017 年 10 月	9, 10, 12, 16, 17, 19
		2017 年 11 月	6, 7, 9, 13, 14, 16, 20, 21, 23, 27, 28, 30
2017 年 12 月		4, 5, 7, 11, 12, 14, 18	
下學期	2018 年 1 月	22, 23, 25, 29, 30	
	2018 年 2 月	1, 5, 6, 8	
	2018 年 3 月	12, 13, 15	
	2018 年 4 月	23, 24, 26, 30	
	2018 年 5 月	3, 7, 8, 10, 14, 15, 17, 21, 23	
星期	一、二、四		
時間	15:30-16:45		
備註	1. 學校活動日、測驗、考試期間及學校假期，則不設課後功課輔導班。 2. 參與學生在課堂內需遵守導師指示，努力學習，否則將會中斷並取消其參與資格。 <b>如學生需事先請假，請預先把原因寫在手冊上，通知班主任及功課輔導班導師。</b>		

請填寫及簽妥下列的回條並於 9 月 19 日(星期二)前交回班主任收集。所有遲交的回條將不作受理。如有任何疑問請致電 2320-1300 向楊茜雯主任查詢。

此致  
貴家長台鑒

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學

校長  謹啟  
(石志端)

備註：  
1. 其他有關計劃之行政安排及班級編排將於稍後向被取錄學生的宣佈。只有成功獲取錄的學生會於 9 月 25 至 29 日接獲校方電話通知。

2. 如學生欲參加上述計劃者須自行安排其放學方法，校方將不會安排校車接載。

二零一七年九月十五日

(負責人：楊茜雯主任)

✂

有關「區本計劃課後功課輔導班」

回 條

(請於 19/9/2017 或前交回班主任)



IC/SC/29C/17-18

敬覆者：來函 IC/SC/29C/17-18 通告，有關「區本計劃課後功課輔導班」經已獲悉，

並\*同意 / 不同意 參與「區本計劃課後功課輔導班」。

本人現正領取社會綜合援助 (必須附上證明文件副本)

小兒 / 小女正領取學生資助全費津貼

其他 (請列明) \_\_\_\_\_

本人\* 同意敝子弟參加「區本計劃課後功課輔導班」，其放學方法爲

\* 自行放學。

家長接送。

此覆

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學校長

\* 請在適當的內“✓”

學生姓名：	( )
班別：	
家長姓名：	
家長簽署：	
聯絡電話：	
日期：	

(Please note that eClass Parent Notice is available. Please read the notice and sign it on your mobile device.)

\*The school will **STOP** using **PAPER NOTICE** from **22/01/2018 onwards**.

Islamic Dharwood Pau Memorial Primary School Notice

IC/SC/29/17-18  
15 September, 2017

Dear Parents,

**After-school Tuition of Community-based Projects**


Our school and NGO Life Workshop will be organized from 9 October onwards. This programme is co-organized with Life Workshop, and funded by Community-based Projects, EDB. The aim of the scheme is to provide after-school homework guidance, especially on Chinese subject homework for primary school students with financial and academic needs. This scheme will enhance their learning effectiveness and help them to establish a solid foundation at early stage. This scheme will start on 9 October, 2017. Details are as follows:

Date	First Term	October, 2017	9, 10, 12, 16, 17, 19
		November, 2017	6, 7, 9, 13, 14, 16, 20, 21, 23, 27, 28, 30
		December, 2017	4, 5, 7, 11, 12, 14, 18
	Second Term	January, 2018	22, 23, 25, 29, 30
		February, 2018	1, 5, 6, 8
		March, 2018	12, 13, 15
		April, 2018	23, 24, 26, 30
		May, 2018	3, 7, 8, 10, 14, 15, 17, 21, 23
Days	Mondays, Tuesdays, Thursdays		
Time	15:30-16:45		
Remarks	1. There will be no classes during activity days, test week, examination week and school holidays. 2. Students who join this tutorial programme are obliged to work hard and follow tutors' instructions. Otherwise, they will be required to quit the programme. <b><i>Students should not be absent without prior permission. In case of absence, please indicate the reason of absence in the pupil's handbook.</i></b>		

Please complete the following reply slip and return it to the class teacher on **19 September, 2017 (Tuesday)**.

**Late submission of the reply slip WILL NOT BE accepted.**

Yours faithfully,

  
(Salim Sekena, Principal)

**Remarks:**

1. **Only successful applicants will receive confirmation call from school on 25-29 September, 2017.**
2. Students who attend the tutorial class should arrange their own transportation to go home. **No school bus service will be provided after class.**

(Person-in-charge for this notice: Ms Aisha Yeung)

**After-school Tuition of Community-based Projects**

**Reply Slip**

(Please reply on or before 19/9/2017)



IC/SC/29/17-18

Dear Principal,

I acknowledged receipt of your school notice No. IC/SC/29/17-18 regarding the **After-school Tuition of Community-based Projects**.

- I have been receiving assistance under the Comprehensive Social Security Assistance.  
**(Copy of proof must be attached)**
- My child has been receiving full grant from the Student Financial Assistance Agency.
- Others (Please specify) \_\_\_\_\_

I \* agree / do not agree my child to participate in the After-school Tuition of Community-based Projects.

I \*  agree my child to participate in the above programme.

He/she will \*  return home on his/her own.  
 be picked up by parents.

Student's Name	
Class	
Parent's Name	
Parents' signature	
Contact number	
Date	

Note : \*Please tick where appropriate.